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Vragen van het lid Thieme (PvdD) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken over de schandalen rond de herkomst van voedsel (ingezonden 
28 februari 2013). 

Vraag 1
Kunt u bevestigen dat er in Duitsland op grote schaal gefraudeerd wordt met 
de herkomst van eieren, waardoor consumenten die dachten biologische 
eieren te kopen in werkelijkheid gangbare eieren kochten?1 

Vraag 2
Deelt u de inschatting van British Lion Egg Processors, de organisatie achter 
het Britse keuringsmerk voor eieren, dat er sinds begin vorig jaar meer dan 
12,5 miljard eieren op de markt zijn gekomen die afkomstig waren uit 
legbatterijen die sinds 1 januari 2012 verboden zijn?2 Zo nee, wat is uw 
inschatting van de hoeveelheid eieren die illegaal vanuit legbatterijen op de 
markt is gebracht? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat u doet om Nederlandse consumenten zekerheid te 
verschaffen over de herkomst van dierlijke producten? 

Vraag 4
Bent u bereid opsporings- en handhavingscapaciteit drastisch uit te breiden 
nu het ene voedselschandaal het andere opvolgt? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, op welke termijn en wijze?

1 http://nos.nl/audio/477947-schandaal-met-duitse-biologische-eieren.html
2 http://www.boerderij.nl/Pluimveehouderij/Nieuws/2013/2/125-miljard-eieren-illegaal-

geproduceerd-1176280W/
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